
 

LVF Valdes sēdes Nr. 1-16/4-2024 protokols 

 

2024. gada 28. marts, plkst. 10.00 

LVF birojs, Andrejostas iela 17, Rīga,  

Platformā “Zoom” 

 

Piedalās: Arnis TUNTE, Aleksandra MISIROVA, Kārlis VOLODINS, Arturs 

VITKOVSKIS, Kristaps ČERŅAVSKIS, Ainars SOKS, Mairita BUKLAGINA  

 

Nepiedalās: Jānis STUKULS 

 

Pieaicinātie: INGA KOKLAČE, KRISTĪNE LEJIŅA 

 

Sēdi vada: Arnis TUNTE 

Protokolē: Kristīne LEJIŅA 

 

Sēdi atklāj un vada Biedrības “Latvijas Volejbola federācija” (turpmāk LVF) 

Ģenerālsekretārs – Arnis TUNTE 

LVF Valdes sēdē piedalās 7 (septiņi) Valdes locekļi, kuriem ir balss tiesības. Atbilstoši 

LVF Statūtiem Valde ir lemttiesīga 

 

 

1. Punkts 

LVF Valdes sēdes Nr.1-16/4-2024 Darba kārtības apstiprināšana 

(A. Tunte) 

1.1. Apstiprināt LVF Valdes sēdes Nr.1-16/4-2024 Darba kārtību (vienbalsīgi) 

 

2. Punkts 

LVF Valdes sēdes Nr. 1-16/3-2024 protokola apstiprināšana 

(A. Tunte) 

2.1. Apstiprināt LVF Valdes sēdes Nr. 1-16/3-2024 protokolu (vienbalsīgi) 

 

3. Punkts 



Par OLIMPISKĀS SOLIDARITĀTES 

PROGRAMMAS 2021-2024 apguvi 

(I. Koklače) 

 

3.1. I. Koklače: komentē, ka Latvijas Olimpiskās vienības (LOV) pārstāvji ir 

apstiprinājuši LVF virzīto ideju atlikušo Olimpiskās Solidaritātes programmas 

finansējumu (17 500 EUR) novirzīt diviem pāriem, kas ir LOV bronzas sastāvā, 

respektīvi, Ēberei/Konstantinovai un Namiķei/Ozoliņai, finansējumu pārdalot 

vienādās daļās. 

 

3.2. Apstiprināt Olimpiskās Solidaritātes programmas 2021-2024 atlikušā 

finansējuma (17 500 EUR) pārdalīšanu LOV bronzas sastāva meiteņu pāriem 

Ēbere/Konstantinova un Namiķe/Ozoliņa 

(vienbalsīgi) 

 

4. punkts 

LVF Budžets 2024 

(A. Tunte) 

 

A. Tunte: aicina LVF Valdi izteikt viedokli par budžeta 11 000 EUR, kas vēl nav 

iezīmēti konkrētiem mērķiem, kā tos būtu vislabāk pārdalīt; izsaka viedokli, ka 

atbalsta finansējuma daļas novirzīšanu jaunatnes pludmales volejbolam. 

 

A. Vitkovskis: piebilst, ka budžetā vēl nav iezīmēts atalgojums Daniele Capriotti kā 

sporta direktoram, vēl aptuveni 20 000 EUR nav seguma. 

 

Plkst.10.54 A. Tunte izsludina Valdes sēdes pārtraukumu ar lūgumu to turpināt 

plkst.13.00 

(vienbalsīgi) 

 

Plkst.13.00 Valdes sēde turpinās šādā sastāvā: A. TUNTE. A. SOKS, J. STUKULS, 

K. ČERŅAVSKIS, A. VITKOVSKIS. 

Nepiedalās: M. BUKLAGINA, A. MISIROVA, K. VOLODINS (rakstiski 

atbalsta/apstiprina LVF Budžetu 2024) 



LVF Valdes sēdes turpinājumā piedalās 5 (pieci) Valdes locekļi, kuriem ir balss 

tiesības. Atbilstoši LVF Statūtiem Valde ir lemttiesīga. 

 

A. Tunte: turpina darba kārtības jautājumu par LVF budžetu, par 11 000 EUR 

sadalījumu. 

A. Vitkovskis: atbalsta iniciatīvu, kur daļu piešķir pludmales volejbolam ar domu, ka 

ievieš kaut ko inovatīvu; 

A. Soks: inovatīvais jau ir elektronisko protokolu ieviešana, ko Pludmales komisijas 

vadītāja Agnese īstenoja par saviem līdzekļiem, līdz ar ko šis finansējums būtu 

papildus motivācija turpināt attīstīties. 

 

A. Tunte: Apstiprināt 11 00 EUR no LVF Budžeta pārdali sekojoši:  

5 500 EUR novirzīt pludmales volejbolam; 5 500 EUR – klasiskajam volejbolam 

(Daniele Mario Capriottti atalgojuma daļējai segšanai) (vienbalsīgi) 

 

A. Tunte: ierosinājums ko virzīt, uz Jaunatnes komisiju - ieviest dalības maksu 

Latvijas kausā (pieņemts zināšanai) 

 

 

 

 

Sēdi vadīja:             Arnis Tunte 

Sēdi protokolēja:       Kristīne Lejiņa 

 

 


